
 

 

 

Motie vreemd aan de orde van de dag ‘60% op de fiets’ 

 

De Gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen, op donderdag 1 juni 2017, in bespreking over 

de brief van wethouder Sikkema over de stand van zaken fietsbeleid, 

 

constaterende dat, 

- de fietsvisie uit 2006 stamt en nog niet is uitgevoerd; 

- de wethouder niet kan vertellen welke investeringen er per jaar sinds 2010 voor de fiets zijn 

gedaan; 

- de wethouder niet kan vertellen welke investeringen er nodig zijn; 

 

overwegende dat, 

- 40% van de verplaatsingen in Haarlem per fiets plaats vinden en dat in vergelijkbare steden 

tot wel 60% kan zijn;  

-  dat alleen mogelijk is door een samenhangende visie op de fiets te ontwikkelen en uit te 

voeren; 

 

verzoekt het College om; 

Een geactualiseerde samenhangende vise op de fiets voor te leggen aan de raad met daarbij een 

investeringsvoorstel. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Gertjan Hulster 

 


